

**အကယု၍ ကြန့်ပုၤ PHI ကို တစွဲတစဉ်းက
လိုအပ္ပါက မညဲသိုၣ်မပီလုမညးဉ်း။**

သင့် PHI ကို ဝေပေးရန္တကြက ကြန့်ပုၤ သိရှိရောအခါ ဝေလံာ်ကွဲတပံၤတစွဲတြု လကွဲထိုးပေးရန္တကြက သင့်အား
ဝေတာဝန်ဆိုလိမ့်မညးဖဉ်း။

- ကြန့်ပုၤ သည ဝနဲဆေးဉ်းမား(သိုၣ်) ဝေစာဝုၤရွာကွဲကို ဝေထာကံပေးရန္တကြက သင့်ထံမ့ ခြင့်ပီမိၣ်ကွဲအပုၤဝေအခါ
- သည သင့် PHI ကို သင့်ခြင့်ပီမိၣ်ကွဲပီဂီၣ် ဥပဒေအရ ခြင့်ပီမိၣ်ကွဲမဆေးမရှိဘဲ အစားဝေအင်္ဂုၤ(သိုၣ်) ဝေထာကံပေးသုၣ်သိုၣ်
အေဃုကကုၣ်အမိၣ်မိၣ်ဉ်းကကုၣ် ပေးပိုၣ်လိုပါက ကြန့်ပုၤ ကို လိုအပုၤဝေအခါ
- သည PHI ကို တစွဲတစုၤဝေယာကွဲဖဉ်းသင့်ဝေရၤနုၤ ဝေကြမ်းတီစိုဉ်း (သိုၣ်) အစားကိုယွားလွယွဲသိုၣ် ပေးပိုၣ်လိုဝေအခါ

သင့် PHI ဝေမိၣ်ခြင့်သည ဝေလံာ်ကွဲတပံၤတြု ပါရှိသည ဝေတုတုနောကွဲဝေရကွဲတီအိၣ် အဆင့်ဝေပပါသည။ ကြန့်ပုၤ သည
PHI ကို သင့် စာရင်းစာစုထားသည အတိုင်းသာ ဝေမိၣ် ဝေခိုၣ်ငါ သည။ သည ဤခြင့်ပီမိၣ်ကွဲ DSHS သိုၣ် စာစုဝေပေးပိုၣ်မိၣ်
ပယံၣ်ကွဲဝေခိုၣ်ငါသည။ (သိုၣ်) ဝေဟင့်လဲလိုကွဲဝေခိုၣ်ငါသည။

လူနာဆေးကုသမှုအင်တာနက်ကြော့ ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုင်ရာ ကံ့ဒုသ်းမးမားးဝှင့်စွဲပွဲးဝေသာ DSHS သတိပေးစာ

စက္ကနာ ၂၃ ရကု၊ ၂၀၁၃ ခုးစွဲ တြိန္တကွေရာက္ကည

ကကြနုပု၏ PHIကို ကကြနုပုပွဲးစီမံကွဲးပါရှိသ်း DSHS မွ ဝေပွဲးပိဝှင့်သလား။

DSHS သည သုဒ်းဒြဝှံစီမံကွဲးပါရှိသ်း PHI ကို အခိပိပမာအေဟကုဒ်းအရာမားးအားဖဝှင့် ဝေပွဲးပိဝှင့် သည။ ဥပဒေအားဖဝှင့် ကကြနုပုပွဲးသည သုဒ်း PHIကို ဝေပွဲးရန္တကြကု ဒြဝှံစီမံကွဲးပါရှိသည။ (သို့)သုဒ်း PHIကို လိုအပွဲးပါရှိသည။ အခိပိပမာမားးတြိဝှံပွဲး လိုအပွဲးကွဲး-

- ကေလးလယူဟကုမုးဖကွဲး(သို့)အရိယုဝေရာက္ကမားးအား အခိပိပပွဲးခံရမး(သို့) ကေလး ဝေစာပွဲးဝေရာကုပေးမးဝနဆောဌးမားး၊ ရဲမား(သို့) အစားဝေအဂ်စီမံမားးကို လွဲရဲမး၊ ထားစာပွဲးတိုကို အစီရင်္ဂတပပစာပွဲး
- တရားရဲပွဲးအမိနုအာကိုမုက္ကမုးမားးကို ဝေထာကွဲးပေးစာပွဲး
- DSHS ထိန်းခိပိဆောဌကွဲးမားးကို သံပွဲးသညပွဲး အစားဝေအဂ်စီမံမားးသို့ PHI ကို ပေးစာပွဲး
- PHI ကို သူနာပီဝေစာပွဲးဝေရာကုပေးမးဝေဟမားးပွဲး ဝေဆးရဲမားကွဲးသို့ ဝေဆးပညာဝေထာကွဲးမားးကို စံပုမုးစစဆေးဝေသာ လိုပွဲး အဂ်စီမံမားးပွဲးအတူ ဝေပွဲးစာပွဲး
- သညပွဲး ဝနဆောဌးမား(သို့) အကိပိပမားးမားးကို ရပိပွဲးပိပါက PHI ကို သုဒ်းအား ဂရုစိုကု ဝေစာပွဲးဝေရာကုပေးရန္တိအပါက ဝနဆောဌးဝေထာကွဲးပေးသုမား(သို့) အစား ဝေအဂ်စီမံမားးပွဲး အတူ ဝေပွဲးစာပွဲး
- PHI ကို အပိပွဲးသုမား(သို့) မိဘမားသို့ ပေးစာပွဲး
- PHI ကို သုဝေတသနအကြကု အသ်းပေးစာပွဲး
- PHI ကို အေရးပဝှင့်အေစာအေန(သို့) သဘာဝေဘားအီးရာယုဝေလ်းခေရဲ ရဲသုယွဲးကွဲးအကြကု အသ်းပေးစာပွဲး(သို့) ဝေစာပွဲးထုပပစာပွဲး

ကကြနုပုPHIကို ဝေပွဲးပေးရာတြိ ကနုသုတိုကွဲးရှိသုပါသလား။ ထိုအရာကို မညွဲးသို့ ရှိခိပိဝှင့်သနညး။

သုဒ်းPHI ကို ဝေပွဲးရာတြိ အသ်းပေးစာပွဲးကနုသုတိုကွဲးရှိရန္တကြကု ကကြနုပုပွဲးသေဘာမတူဝေသာလညး သညပွဲး ကကြနုပုပွဲးအား ဝေမးစမနးဝှင့်ပိဝှင့်သည။ သညပွဲး ကကြနုပုပွဲးပုပိလိုကုဝေသာ PHI သည ပံပုစံတစွဲပိပပစာပွဲး(သို့) အစားဝေရာတစွဲတြိပွဲးပိပါက ဝေမးစမနးဝှင့်ပိဝှင့်သည။

ခိပိပမားးဆိုင်ရာ အဘယုပွဲး။

ခိပိပမားးဆိုင်ရာ သုဒ်း PHIကို HIPAA မွ ဒြဝှံစီမံကွဲးပါရှိသ်း ခိပိပပွဲးခံရမး၊ အမားအပွဲးပေး စပစာပွဲး (သို့) ဟကွဲးရစာပွဲးတိုအပါအဝှင့် အသ်းပေးစာပွဲး(သို့) ထုပပစာပွဲးစာပွဲးကို ဆိုလိုပါသည။ HIPAA မွ ဒြဝှံစီမံ ကွဲးပါရှိသ်း သုဒ်း PHIတြိ ခိပိပမားးရှိခိပါက ကကြနုပုပွဲး သုဒ်းအား ဝေမးလွပပစာပွဲး အသ်းပေးမညပပစာပွဲးပါ။

ကကြနုပုပွဲး ဤအသ်းပေးစာပွဲးစံတစွဲကို ရရှိထားရမညး။

မိတီတစွဲပုပေးထားရပါမည။ ဤအသ်းပေးစာပွဲး သညပွဲးသိမုးထားရန္တပပစာပွဲးပါ။ သညပွဲး ဤအသ်းပေးစာကို အီလက္ကေရာနစွဲပညာအရ ရရှိခိပါက စာရကွဲးပွဲး မိတီတစွဲ ဝေတာပွဲးခံရ မညပပစာပွဲး ကကြနုပုပွဲး သုဒ်းအား မိတီတစွဲပေးမညပပစာပွဲးပါ။

PHI ပုဂ္ဂိုလ်ရေးကံ့ဒုသ်းမးမားးဝေစဟပွဲးလဲပါက မညွဲးသို့ စီမံပပစာပွဲးမညပပစာပွဲး။

ကကြနုပုပွဲး ဤအသ်းပေးစာပွဲးပွဲးအသ်း စီမံပပစာပွဲးအပါပါ။ ကကြနုပုပွဲးအနစပပစာပွဲး ဤအသ်းပေးစာကို ဝေစဟပွဲးလဲပိပပစာပွဲးပါ။ ဥပဒေ(သို့) ကကြနုပုပွဲး ပုဂ္ဂိုလ်ရေးကံ့ဒုသ်းမးမားးဝေစဟပွဲးလဲပါက အသ်းပေးစာအသစွဲပွဲးသညပပစာပွဲး အခိပိပမားးကို သုဒ်းထံသို့ ပေးပို့မညပပစာပွဲး ငုကိခွဲးပိပပစာပွဲး(သို့) ငုကို သုဒ်းထံသို့ ပေးပို့မညပပစာပွဲးပါ။

ကကြနုပု PHIအဒြဝှံအေရးမား(သို့) ဤအသ်းပေးစာပွဲးပွဲးပွဲးသ်း သိရှိလိုဝေသာ ဝေမးဒြဝှံမားရှိပါက မညပပစာပွဲး ဆက္ကယုမညပပစာပွဲး။

ဤအသ်းပေးစာပွဲးပွဲးပွဲးပွဲး ဝေမးစမနးဝှင့်လိုသညးရှိပါက DSHS ကိုယုဝေရဲအရာရှိ အီးဝေလ်ပပစာပွဲးပွဲး DSHSPrivacyOfficer@dshs.wa.gov သို့ မဟုတ် (360) 902-8278 သို့ ဆက္ကယုပပစာပွဲးပွဲးပါ။

PHI ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုင်ရာအခြေခံအချက်အလက်ကို ခိုးမိမိဖာကွဲရပါက ကြန့်ညှစ်မှု မရှိဘဲ တစ်စုံတစ်ရာမရှိပါ။

သင့်၏ PHI ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုင်ရာအခြေခံအချက်အလက်ကို ခိုးမိမိဖာကွဲရပါက သင့်၏ ယုံကြည်မှုကို ထိခိုက်စေပါမည်။ သင့်၏ တိုင်ကြားစာတစ်စောင်ကို စုစည်းတစ်စုပေးပို့ပါမည်။

DSHS Privacy Officer, Department of Social and Health Services, PO Box 45115, Olympia WA 98504-5115 သို့မဟုတ် DSHSPrivacyOfficer@dshs.wa.gov သို့မဟုတ် အီးမေးလ်ဖြင့် ပြောပါ။ သင့်၏ တိုင်ကြားစာတစ်စောင်ကို စုစည်းထားသောလမ်းညွှန် DSHS သည် သင့်၏ ဝန်ဆောင်မှုများကို ရယူနိုင်စေရန်အတွက် (သို့မဟုတ်) ဝေဖန်ဆန်းစစ်မှုများ ပြုလုပ်ပါမည်။ သင့်၏ အချက်အလက်ကို လက်ခံရရှိရန်အတွက် ဝန်ဆောင်မှုများ ပြုလုပ်ပါမည်။

သို့မဟုတ်

သင့်၏ တိုင်ကြားစာကို အောက်ဖော်ပြပါ ဝက်ဘ်ဆိုက် အလွယ်တကူ တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။

https://ocrportal.hhs.gov/ocr/cp/complaint_frontpage.jsf (သို့မဟုတ်) လူ့အခြေခံအခွင့်အရေးရရှိရေး Office for Civil Rights, US Department of Health and Human Services, 200 Independence Avenue, S.W., Room 509F HHH Bldg., Washington, D.C. 20201, (800) 368-1019 သို့မဟုတ် စာမပေးပို့ပါ။ DHHS သို့မဟုတ် ရောဂါကုသရေးအဖွဲ့တို့မှ တိုင်ကြားစာများအကြောင်း ပုဂ္ဂိုလ်ရေးဆိုင်ရာအချက်အလက်များ ဝေဖန်ဆန်းစစ်မှုများ ပြုလုပ်ပါမည်။ သင့်၏ တိုင်ကြားစာကို အကြောင်းအရာကို ကြည့်ရှုနိုင်ပါမည်။

